
 

 

 
Valtuustoaloite/Markkinointi 
 
Kunnanhallitus 20.12.2021 § 433  
  
 
 
Valmistelija Hallintojohtaja Maria Vaittinen 

 
Valtuutettu Anu Veittikoski on jättänyt aloitteen markkinoinnista uudelle 
teollisuusalueelle sekä Leuannokan asuinalueelle 

 
Lisätietoaineisto Valtuustoaloite 
 
Esittelijä Kunnanjohtaja Vivi Marttila 

 
Päätösehdotus Kunnanhallitus päättää lähettää aloitteen elinkeino- ja kaavatyöryhmän 

valmisteltavaksi. 
 

Päätös Hyväksyttiin. 
 
Kunnanhallitus 28.02.2022 § 58  
  
 
Valmistelija Elinkeinokoordinaattori Jari Juusola. 

 
Simon teollisuusalueelle ja Simoniemen satama-alueelle tehdään syksyllä 
markkinointi- ja viestintäohjelma osittain hankerahoituksella. Ohjelmaa 
toteutetaan kunnan talousarviossa määrättyjen varojen puitteissa. 
Elinkeinokoordinaattori ja kunnanjohtaja esittelivät kunnan markkinointi- ja 
viestintätilannetta kunnan ja yrittäjien yhteispalaverissa 10.2.2022. 
  
Leuannokka on saanut paljon julkisuutta ja positiivista näkyvyyttä 
mediassa. Kunnan nettisivuille on perustettu oma Leuannokka-sivu, jossa 
aluetta esitellään ja ihmiset voivat ilmoittaa alustavan kiinnostuksensa 
alueelle. Leuannokan kaavoitus on vielä kesken, joten alueen aktiivista 
markkinointia ei voi vielä käynnistää. Markkinointi voisi olla mahdollista 
aikaisintaan syksyllä, kun kaavoitus ja perusinfran kustannukset selviävät. 
Ne vaikuttavat oleellisesti tonttien hintoihin. Syksyllä voidaan myös 
hahmottaa alustavan kiinnostuksen ilmoittaneiden lukumäärästä, minkä 
verran aluetta on tarvetta markkinoida. Markkinoinnin pääkohderyhmä on 
Meri-Lapin ja Oulun työssäkäyntialue. 
 
Simon kunta on ollut näkyvillä joulukuussa 2020 Helsingissä Kolmen 
sepän patsaan aukiolla videomainos 6000 näyttökertaa, VT4 
mainostaululla pöyrii Simon yritystontti ja asuintonttimainokset koko 
vuoden. Ajoittain ostetaan mainospaikkoja esim. teollisuusalueen tonteille 
lähialueen printtijulkaisuista. Valtakunnallisissa kalastus- ja erälehdistä 
ostetaan säännöllisesti mainostilaa Simojoen markkinoimiseksi. Simon 
kunta on saanut näkyvyyttä myös Kuntatalouden taloustorstaissa ”Asiaa 
taloustavarasta –osiossa”.  
 
Meri-Lapin matkailun kautta osallistutaan alueen yhteiseen matkailun 
markkinointiin, mikä osaltaan lisää tietoisuutta Simosta. 

 
Lisätietoaineisto Valtuustoaloite 

 
Esittelijä Kunnanjohtaja Vivi Marttila 



 

 

 
Päätösehdotus Kunnanhallitus päättää merkitä annetun selvityksen tiedoksi ja saattaa sen 

eteenpäin valtuustolle ja aloitteiden tekijöiden tietoon sekä toteaa asian 
loppuunkäsitellyksi. 
 

Päätös Kunnanhallitus päätti palauttaa asian takaisin valmisteluun. 
 
 
Kunnanhallitus 10.03.2025 § 70    
1321/00.02.00/2021    
 
 
Valmistelija Hallintojohtaja Mirja Klasila 

 
Hittikan kaava on hyväksytty ja vahvistettu 24.2.2025 valtuustossa.  
 
Aluetta on markkinoita on tehty ja selvittelty mm. Keminmaan kunnan 
kanssa X-pan hankkeessa vuosina 2022-2023 sekä Invest in Veitsiluoto/ 
kaupan ja palvelujen investoriselvitys-hankkeessa.  
 
Leuannokan asuntoalueet on valmistuneet 2023 kesällä, jolloin 
tonttimarkkinointi on aloitettu ja jatkuu edelleen.  
 
Kunta on palkannut syksyllä 2024 elinvoimakoordinaattorin ja hänen 
tehtäviin sisältyy myös kunnan asuntotonttien ja yritystonttien markkinonti. 
 

Esittelijä Kunnanjohtaja Vivi Marttila 
 

Päätösehdotus Kunnanhallitus merkitsee vastauksen tiedoksi ja päättää esittää 
valtuustolle, että se merkitsee vastauksen tiedoksi, toteaa aloitteen 
loppuun käsitellyksi ja saattaa tiedoksi aloitteen tekijöille. 
 

Päätös Hyväksyttiin. 
 


